
 

Közvetlenül az autópályára 

„A térség jövője az út meglétén múlik.” - Egert az M3-as autópályával összekötő út 

fejlesztésével kapcsolatban szólalt fel kedden a Parlamentben dr. Nyitrai Zsolt 

miniszterelnöki biztos, országgyűlési képviselő. A fideszes politikus a kormány gyors 

döntését kérte a választókerületben élők mindennapjait befolyásoló, évtizedek óta 

húzódó kérdésben.  

 

(a videófelvétel megtekintéséhez kattintson az indítógombra)  

Nyitrai Zsolt felszólalásában emlékeztetett arra, hogy az utat már több kormány megígérte, 

de eddig sajnos nem valósult meg. Hozzátette: „Olyan közlekedési, infrastrukturális ügyről 

van szó, amely több tízezer embert érint. A kérdés nem más, mint az Egert az M3-as 

autópályával összekötő út, az úgynevezett M25-ös út kérdésköre. Az Egerben és környékén 

élő emberek régi álma, hiszen a megléte után gyorsabban és biztonságosabban lesz 

megközelíthető az M3-as autópálya, és Eger is könnyebben elérhető lesz.„ 

A honatya kiemelte, a kormány a közlekedési operatív programban már 2,2 milliárd forintot 

különített el és kiemelt beruházássá nyilvánította a Maklárt és Andornaktályát elkerülő 10 

kilométer hosszú útszakaszt, valamint a Füzesabony és Maklár közötti 2,6 kilométernyi út 

korszerűsítését. Az ígéret szerint, mint mondta, ez utóbbi 2012 végére elkészül és ezek azért 

fontos döntések, mert annyi év után végre elindult valami, végre konkrétumokat láthatunk. 

http://nyitraizsolt.hu/
http://www.youtube.com/watch?v=sgRVpxdBptg&feature=youtu.be


 

„Egerben és Eger környékén nagyon sokan várják a többször megígért, a megyeszékhelyet 

az M3-as autópályával összekötő utat. Várják a nagyszülők és a szülők, akiknek unokája 

vagy gyermeke a fővárosban tanul, dolgozik, várják a vállalkozások, amelyek így erősebbek 

és vonzóbbak lehetnek a befektetések szempontjából. Várják azok a települések, amelyek 

most bonyolítják az átmenő forgalmat, hogy útjaik tehermentessé váljanak. Várják a 

fiatalok, akik keresik a kitörési pontokat. Kimondhatjuk, a térség jövője az út meglétén 

múlik. Az úttól függ, hogy Eger képes lesz-e becsatlakozni az európai értelemben is 

meghatározó kereskedelmi folyosóhoz, egy kelet-nyugat, nyugat-kelet irányú 

közlekedéshez”- hangsúlyozta a képviselő. 

Nyitrai Zsolt felszólalásában kérte a kormánytól, mihamarabb döntsön az Egert az M3-as 

autópályával összekötő M25-ös út megépítéséről, hiszen egyértelműen biztonságosabban és 

gyorsabb módon kapcsolódhat Eger a kereskedelem és az ipar magyar és európai 

vérkeringésébe, ha ez az út megvalósul. 
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